
POSTPENSJONISTENE I Buskerud 

Styremøte onsdag 3.5.2023 kl 1000 Drammen postterminal 

Til stede: Ingrid Orhagen, Liv Berit Kristiansen, Tore Gustavsen, Aud Moss, Ragnhild Gullbring og 

Svein Arne Fossbakken  

Forfall: Per Hodt 

 

Saksliste 
        1. Referater 

        2. Orienteringer  

        3. Valgkomiteen, valg av det tredje medlem 

        4. Eventuelt kjøp av utstyr 

            - høyttaler med mikrofon 

            - filmlerret 

        5. Medlemsmøtet 24.5. 

        6. Fremtidig virksomhet 

        7. Eventuelt 

 

 
Ad punkt 1: Referater ble godkjent. I tillegg gjennomgikk vi «Info fra Fagforbundet Post og Finans» 

 

Ad punkt 2: Orienteringer 

Leder orienterte fra styresamlingen til Pensjonistforbundet i Buskerud der han deltok som 

observatør. Han orienterte også fra ledersamlingen til Postens Pensjonistforbund, her som 

avdelingsleder.  

Økonomiansvarlig: Vi har fått kr 37.618 i Bingopenger, kontingent kr 18.538 og 

grasrotandel kr 5.655 

Nestleder/turkomiteen:24 personer er påmeldt til Berlinturen. Vi er nå 308 medlemmer i 

foreningen. 

 

Ad punkt 3: Valg av ett tredje medlem til valgkomiteen. Grete Sundfør har takket ja til dette vervet.  

                  Valgkomiteen består nå av Ragnar Skjælland, Jan Dypvik og Grete Sundfør. 

 

Ad punkt 4: Eventuelt kjøp av utstyr 

                 - høyttaler med mikrofon 

                 - filmlerret 

        - prosjektor 

  Styret har bestemt at vi må gå til anskaffelse av dette utstyret.  

Ragnhild og Aud sjekker ut. 

 

Ad punkt 5: Medlemsmøte 24.5. 

         Mat og lokale er i orden, Yngve Kristiansen har bekreftet at han kommer.  

         Det er uklart hvorvidt vi klarer å få på plass noe «tema» denne gangen. 

         Liv Berit har lagt «åresalget» godt til rette for Thore som stepper inn som vikar da hun  

         ikke kommer til å være tilstede på møtet.  

 

Ad punkt 6: Fremtidig virksomhet 

På medlemsmøte 6.9.er det stor mulighet for at Walter Norman Welo fra Gulden 

Kunstverk kommer til oss, både for å synge og for å fortelle om Gulden. Thore holder 

kontakten.  

Styret er i «tenkeboksen» for hvor julemøtet skal være i 2023.  

Hva med å gjennomføre quiz på medl.møtene? Ragnhild ser litt nærmere på dette.  

Må vi ha musikk på hvert møte? Det blir lettere å gjennomføre foredrag mv. når vi skaffer 

oss prosjektor og filmlerret.  

 

 

Ad punkt 7: Eventuelt 

 

 

Nesbygda 27.mars 

Aud Moss 

Referent 



 

Neste styremøte er onsdag 7.juni 2023 

kl 1000 på postterminalen. 
 


